
Vestervangsskolen  
Nålemagervej 120  

8920 Randers NV 

Dato: 25/10 2023 

 

Fraværende: Linda 

Bemærkninger:   

Mødeleder: Line 

Referent: Carsten 

 Emne og ansvarlig  Hvad skal vi udrette?  Tid  Konklusioner/bemærkninger 

1.  Godkendelse af dagsorden:  2 min.  

2.  Valg af mødeleder   3 min Line er mødeleder 

3.  Nyt fra:  

Formand/Næstformand 

Ledelsen   

Elevråd  

Medarbejdere  

Andre 

 

 
25 min Formand:  

Britta har været til dialogmøde for skolebestyrelsesformænd på landsplan 

samt formandsmøde på Tirsdalens Skole.  

Britta har været i dialog omkring cykelparkering og træerne på pladsen ved 

HF/VUC.  

Næstformand: 

Intet 

Ledelsen: 

Der bruges for tiden færre midler på vikarer, og det er positivt. Der er lavet 

retningslinjer for vikarernes arbejde på skolen.  

Der vil snarest arbejdes med skoleårets planlægning. 

Dansk- og matematiklærerne har haft samarbejdsdage, hvor der er arbejdet 

med læsning og undervisningsdifferientering. 

I den kommende periode vil der være møder omkring “De fire spor”, der er 

udviklingsarbejde for skolerne i Randers. Her vil Vestervangsskolen have 10 

pladser, hvor fem pladser er reserveret til skolebestyrelsen. 

Elevråd: 

Der har været intro til Randers Fælleselevråd og møder på skolen. 

Eleverne har haft en god oplevelse med den nye kantine, som er startet op 

efter efterårsferien. Maden er serveret og præsenteret godt. 

Medarbejdere: 

Der er stort liv på skolen på alle årgange med både overnatning, karakterer 



og daglig drift med trivsel og udvikling. 

Indskolingen deltager med 3 klasser i et forskningsprojekt omkring sproglig 

udvikling med fokus på dansk, matematik og trivsel. 

En af skolens lærere er initiativtager til Randers Mesterskaberne i matematik, 

som afvikles i den kommende periode. 

4. Aftalemål Skolen har i ledelsen og MED 
arbejdet med de kommende 
aftalemål. Disse skal vi drøfte og 
arbejde med. 
Bilag tilgår på mødet 

20 min Jakob fortæller om de aftalemål, der er for Vestervangsskolen i perioden 

2024 - 2026. 

Aftalemålene omhandler: 

- Elevernes trivsel 

- Elevernes fremmøde 

- Stilladsering af overgange 

5.  Ejendomsservice Vi se på status på nedenstående 
opgaver 
Solafskærmning 
Skolekøkken 
Derudover ser vi på muligheden for 
dialog med andre skoler 
omhandlende samme 
problemstilling 

20 min Lea og Kristina fortæller om deres arbejde med at gennemgå skolens 

nettoliste, hvor opgaver til ejendomsservice er beskrevet. 

 

Jakob inviterer til møde, hvor det skal vurderes, hvem der er relevante 

deltagere. 

  

 

6. Dialogmødet Vi følger op på dialogmødet og de gode 
ideer vi kunne tage med os herfra 

20 min Jakob, medarbejder rep. og bestyrelsesmedlemmer har været til shareshops 

ifm. dialogmødet. 

Formen på årets dialogmøde har givet både begejstring og bøvl. 

7. 
 

 

 

 

Toiletkultur Her skal vi arbejde videre med det 
påbegyndte. Derudover skal vi i dialog om 
den affødte indsats 

15 min Vi drøfter hvorledes en indsats omkring toiletkulturen kan iværksættes og 

evalueres. 

Der gives input til at sundhedsplejen med fordel kan inddrages f.eks. i form 

af temadage på udvalgte årgange. 

8. Princip Vi skal behandle princip for den åbne skole 
og lejrskole 

20 min Udsat 

9.  Bilfri skolegård Drøftelse af om punktet er relevant som 
fremtidig punkt.  

10 min Punktet tages med på næste møde. 

10. Forældrehenvendelser   10 min Behandlet.  



11.  Evt.   10 min   

 

 

  

 

Kommende punkter:  
Toiletkultur 
 
Mvh Britta og Jakob  

  


